

PRIVACY NOTICE FOR CROWD VOICE STUDIES

At **Crowd Voice**, we are committed to protecting the privacy of our participants (**i.e., you**). This **Privacy Notice** explains how we anonymize and protect all study information.

Summary:

- All collected information is **fully anonymized**.
- We do **not** save **ANY** personal information, such as name, phone number, etc.
- The data is used **exclusively for statistical purposes** in accordance with the study's objectives.
- Anonymous data is stored securely.

The complete **Crowd Voice Privacy Notice** is available below.

1. We do not store personal data, only 100% anonymous data

a. We Do Not Store Personal Data

We prioritize your privacy by ensuring **anonymity** throughout the research process. We **do not** store your **phone number** or any **personal profile information**, such as profile photos available on WhatsApp. We **only save anonymized responses** from the interviews, without storing personal information.

b. We Use Anonymized Identifiers

As soon as the interview is completed, responses are securely stored in a **fully anonymous manner**, with all personal information, such as phone numbers, permanently discarded. We use only **anonymous IDs** that **cannot** be traced back to respondents (e.g., “ed076287532e86365e841e92bfc50d8c”).

2. We Collect 100% Anonymous Information via Voice or Text Messages

When you participate in our studies, you may provide responses in the form of **voice messages**. These messages are **anonymized, transcribed**, and both the anonymized voice message and the transcription are stored in our database.

The content of your responses may include **personal opinions, feelings, and other expressions** you choose to share with us. However, all information is stored **anonymously**, ensuring **no possibility of identification**.

3. Anonymized Data is Used for Research Purposes

The information we collect is used to **conduct statistical analyses** within the research, aiming to extract **relevant aggregated insights** on the study topic.

4. We Take the Security of Your Information Seriously

Anonymized data is stored **securely** in our database. We use a variety of **security measures** to **protect your information** against **unauthorized access, modification, disclosure, or destruction**.

5. Participation Eligibility – Age Requirement

Participation in this survey is **restricted to individuals who are 18 years or older**. By proceeding with the survey, you confirm that you meet this age requirement.

If we become aware that a respondent is under 18, their responses will be **immediately deleted** in compliance with data protection regulations.

6. We Ensure Complete Anonymity

In accordance with data protection regulations, individuals have the right to access, modify, or delete their personal data. However, since **Crowd Voice only collects fully anonymized data**, responses cannot be linked back to any individual.

This means that while traditional data modification or deletion requests do not apply, participants can be assured that **no identifiable information is ever stored, processed, shared or transferred**.

7. Your Right to Withdraw Consent

If you wish to **withdraw your consent**, you may do so at any time by contacting us at **contact@prosperia.ai**

We are committed to ensuring transparency and respecting your rights under applicable data protection laws.

CONTACT

If you have any **questions** or **solicitation** about our **Privacy Notice** or the handling of **anonymized information**, please contact us via email: **contact@prosperia.ai**

إشعار الخصوصية لدراسات Crowd Voice

في Crowd Voice، نحن ملتزمون بحماية خصوصية المشاركين لدينا (أي أنت). يوضح إشعار الخصوصية هذا كيف نقوم بإخفاء الهوية وحماية جميع معلومات الدراسة.

ملخص:

- جميع المعلومات التي يتم جمعها مجهولة الهوية تمامًا.
- لا نقوم بحفظ أي معلومات شخصية، مثل الاسم أو رقم الهاتف أو غيرها.
- تُستخدم البيانات حصريًا لأغراض إحصائية وفقًا لأهداف الدراسة.
- يتم تخزين البيانات المجهولة الهوية بشكل آمن.
- يتوفر إشعار الخصوصية الكامل لـ Crowd Voice أدناه.

1. لا نقوم بتخزين البيانات الشخصية، فقط بيانات مجهولة الهوية بنسبة 100%

أ. لا نقوم بتخزين البيانات الشخصية

نحن نولي أهمية قصوى لخصوصيتك من خلال ضمان إخفاء الهوية طوال عملية البحث. لا نقوم بتخزين رقم هاتفك أو أي معلومات شخصية مثل الصور الشخصية المتاحة على واتساب. نحن نحفظ فقط الردود المجهولة من المقابلات دون تخزين أي معلومات شخصية.

ب. نستخدم معرفات مجهولة الهوية

بمجرد اكتمال المقابلة، يتم تخزين الردود بطريقة آمنة ومجهولة بالكامل، حيث يتم حذف جميع المعلومات الشخصية مثل أرقام الهواتف نهائيًا. نحن نستخدم فقط معرفات مجهولة لا يمكن تتبعها إلى المشاركين "ed076287532e86365e841e92bfc50d8c" (مثل)

2. نقوم بجمع معلومات مجهولة الهوية بنسبة 100% عبر الرسائل الصوتية أو النصية

عند المشاركة في دراستنا، قد تقدم إجابات على شكل رسائل صوتية. يتم إخفاء هوية هذه الرسائل وتفرغها نصيًا، ثم يتم تخزين كل من الرسالة الصوتية المجهولة والتفريغ في قاعدة بياناتنا.

قد تتضمن محتويات إجاباتك آراء شخصية، مشاعر، أو أي تعبيرات أخرى تختار مشاركتها معنا. ومع ذلك، يتم تخزين جميع المعلومات بشكل مجهول تمامًا، مما يضمن عدم إمكانية تحديد هويتك.

3. تُستخدم البيانات المجهولة الهوية لأغراض بحثية

يتم استخدام المعلومات التي نجمعها لإجراء تحليلات إحصائية داخل البحث، بهدف استخراج رؤى مجمعة ذات صلة بموضوع الدراسة.

4. نحن نأخذ أمن معلوماتك على محمل الجد

يتم تخزين البيانات المجهولة الهوية بشكل آمن في قاعدة بياناتنا. نستخدم مجموعة متنوعة من التدابير الأمنية لحماية معلوماتك من الوصول غير المصرح به أو التعديل أو الإفصاح أو التدمير.

5. أهلية المشاركة - شرط العمر

يقتصر الاشتراك في هذا الاستطلاع على الأفراد الذين تبلغ أعمارهم 18 عامًا أو أكثر. من خلال المتابعة في الاستطلاع، فإنك تؤكد أنك تستوفي هذا الشرط العمري. إذا تبين لنا أن أحد المشاركين أقل من 18 عامًا، فسيتم حذف ردوده على الفور امتثالاً لأنظمة حماية البيانات.

6. نضمن إخفاء الهوية بالكامل

وفقاً لأنظمة حماية البيانات، يحق للأفراد الوصول إلى بياناتهم الشخصية أو تعديلها أو حذفها. ولكن نظرًا لأن Crowd Voice لا يجمع سوى بيانات مجهولة الهوية بالكامل، فلا يمكن ربط الردود بأي فرد. هذا يعني أن طلبات تعديل أو حذف البيانات التقليدية لا تنطبق، ولكن يمكن للمشاركين أن يطمئنوا إلى أنه لم يتم أبدًا تخزين أو معالجة أو مشاركة أو نقل أي معلومات تعريفية.

7. حقك في سحب الموافقة

إذا كنت ترغب في سحب موافقتك، يمكنك القيام بذلك في أي وقت من خلال التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني: contact@prosperia.ai. نحن ملتزمون بضمان الشفافية واحترام حقوقك بموجب قوانين حماية البيانات المعمول بها.

الاتصال بنا

إذا كانت لديك أي أسئلة أو طلبات تتعلق بإشعار الخصوصية الخاص بنا أو بطريقة التعامل مع المعلومات المجهولة الهوية، يُرجى التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني contact@prosperia.ai